
Zápisnica zo zasadnutia predsedníctva SÚCHNO  

27.01.2022 Banská Bystrica 

 

Spôsob zasadnutia: online z dôvodu protiepidemických opatrení – Covid 19 

Online prítomní: Albín Majsniar, Mgr. Juraj Štaudinger, Mgr. Ivan Kočajda, Jozef Adamuščin, Ing. Igor 

Lengvarský, Ján Sudimák, Anton Strasser  

Hostia: Marián Petrek, Ondrej Bihari 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Vyúčtovanie HŠV NO 2021 

5. Kalendár kynologických akcií na rok 2022 

6. Príprava Členskej schôdze SÚCHNO 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

1.  Otvorenie 

Predseda SÚCHNO privítal prítomných a otvoril schôdzu. 
 

2.  Schválenie programu 

Program bol jednohlasne schválený 

 

3.  Kontrola plnenia úloh 

 

V riešení príprava novej bonitačnej karty. Nová karta bude samoprepisovacia, formátu A4. Na návrh 

pán Štaudingera sekretariát zistí možnosť zakúpenia programu na novú bonitačnú kartu s možnosťou 

automatického zápisu posudku zo zvukového záznamu bonitačného komisára prostredníctvom 

softwéru Newton dictate. 

 

Predsedníctvo návrh schválilo. 

 

 4.  Vyúčtovanie HŠV NO 2021 

Sekretariát predložil členom predsedníctva vyúčtovanie príjmov a výdavkov na HŠV 2021. 

 

Predsedníctvo berie vyúčtovanie na vedomie. 
 

 5.  Kalendár kynologických akcií na rok 2022 

 Predsedníctvo prejednalo došlé žiadosti o chovateľské akcie na rok 2022 a rozhodlo nasledovne: 

 

Výstavy: Štrba, Kežmarok, Ruské Pekľany, Sabinov, Slovenský raj – Smižany, Malacky – Záhorák, 

Pobedim, Závod, Dunajská Streda  

 

Bonitácie: Štrba, Kežmarok, Ruské Pekľany, Sabinov, Lučenec, Pliešovce, Vyhne, Brezno, 

Dunajská Streda, Kolačno, Nitra mesto, Závod, Dolná Mariková, Gbely 

 

Körung: Banská Bystrica, Rohožník, Vyhne, Zubrohlava, Dunajská Streda 

 

HŠV NO: Banská Belá 

 

Predsedníctvo schválilo všetky žiadosti o chovateľské akcie na rok 2022. 

 

 

 



6.  Príprava členskej schôdze 

Predsedníctvo plánuje zvolanie členskej schôdze na 13.03.2022 v Banskej Bystrici. Určení členovia 

predsedníctva spracujú správy jednotlivých sekcií, ktoré budú prednesené na členskej schôdzi. 

Členská schôdza sa uskutoční pokiaľ to protipandemická situácia dovolí. Oznam bude zverejnený na 

stránke www.suchno.sk a v Novinách kynológov. 

 

Predsedníctvo schválilo termín konania členskej schôdze. 

 

7 .  Rôzne 

 1. Nepovolené tetovanie šteniat „A“ vrh CHS Vall del Falco, chov.: Miroslav Bačo (Suka 

Hadžis Lau-Mentos), vzhľadom na to, že suka mala vykonanú skúšku v Poľsku. HPK SÚCHNO 

uznáva do chovu pre občanov SR len skúšku vykonanú na Slovensku, Česku, Rakúsku a Nemecku 

(minimálne SVV1 a IGP1) 

 

Predsedníctvo berie na vedomie.  

 

 2. SÚCHNO zaslalo pánovi Meβlerovi žiadosť o uznanie Prof. MVDr. Valenta Ledeckého, 

CSc. za posudzovateľa SV. Nakoľko sme do dnešného dňa neobrdžali odpoveď, sekretariát 

opakovane požiada pána Meβlera o zaslanie písomného stanoviska. 

 

Predsedníctvo berie na vedomie.  

 

 3. Pán Majsniar predložil návrh na nový krycí list – samoprepis. Prihláška k zápisu šteniat 

bude voľne dostupná na stránke www.suchno.sk. 

 

Predsedníctvo návrh schválilo, bližšie podrobnosti zabezpečí pán Majsniar.  

 

 4. Bol prednesený návrh pán Terena na elektronickú bonitačnú kartu. Spracovanie novej 

bonitačnej karty je v riešení v  samostatnom bode č. 3 tohto programu.  

 

 5. Rozdelenie úvodníkov do Novín kynológov 2022: 

 

1-2/2022 Kočajda 

3-4/2022 Sudimák 

5-6/2022 Štaudinger 

7-8/2022 Tamáši 

9-10/2022 Lengvarský 

11-12/2022 Majsniar 

 

Predsedníctvo návrh schválilo. 

 

 6. Neprevzaté zásielky – sekretariát predložil zoznam neprevzatých objednaných zásielok.   

 

Predsedníctvo sa zaoberalo podnetom a rozhodlo nasledovne: Adresáti budú opätovne sekretariátom 

vyzvaný na prevzatie zásielok, v prípade ich opakovaného neprebratia budú v novinách kynológov 

zverejňované zoznamy dlžníkov. Schválené. 

 

 7. Predsedníctvo schválilo prijaté žiadosti o členstvo v SÚCHNO podľa priloženého zoznamu 

žiadateľov. 

 

Predsedníctvo prijíma nových členov SÚCHNO podľa priloženého zoznamu. 

 

  

 

 

http://www.suchno.sk/


 8. Členovia SÚCHNO, ktorí uhradili členský poplatok po 31.12.2021. 

 

Predsedníctvo schválilo členov, ktorí uhradili členský poplatok do 20.01.2022, bez nutnosti podania 

opätovnej prihlášky, s výnimkou tých, voči ktorým sú evidované podlžnosti za neprevzaté zásielky. 

Ich ďalšie členstvo bude prerokované na niektorom  ďalšom zasadnutí predsedníctva SÚCHNO. 

Členom, ktorí uhradili členský poplatok po 20.01.2022 v zmysle Stanov, druhá časť 

 

  

 9. Odpoveď z Maďarska ohľadne vystavovania PP na p. Gecelovského. 

 

Predsedníctvo berie na vedomie, situácia zostáva v ďalšom riešení, zabezpečí pán Štaudinger. 

 

 10. Oznámenie o začatí disciplinárneho konania – p. Rehák, p. Hromada. 

 

Predsedníctvo zriadilo disciplinárnu komisiu v zložení pán Štaudinger a pán Strasser, ktorá sa bude 

zaoberať podnetom podľa aktuálnych protiepidemických opatrení. Sekretariát zašle pánovi 

Hromadovi a pánovi Rehákovi list, v ktorom im oznámi zloženie disciplinárnej komisie, ktorá sa 

bude zaoberať ich prípadom. Schválené, sekretariát zašle kópie celej dokumentácie pánovi 

Štaudingerovi. 

 

 11. Predsedníctvo schválilo zvýšenie základnej mzdy zamestnancovi sekretariátu a odmenu 

v zmysle rozpočtu. 

 

 12. Predsedníctvo navrhlo nového adepta na rozhodcu pre exteriér pána Zoltána Izsáka po 

absolvovaní psychologických testov – schválené. 

 

 13. Predsedníctva SÚCHNO rozhodlo o rozdelení tried dorastu na oblastných výstavách  

na 6-9 a 9-12 mesiacov. Zmenu rozdelenia tried nahlási na SKJ na zapracovanie do výstavného 

poriadku SKJ – schválené. Sekretariát nahlási zmenu na SKJ 

 

 14. Adept na bonitačného figuranta. Pán Sudimák doručil na sekretariát záznam o preskúšaní 

na bonitačného figuranta pána Lukáša Vantu. Pán Vanta bol preskúšaný komisiou v zložení Mgr. 

Igor Lengvarský a Ján Sudimák na bonitácii v Kežmarku dňa 16.10.2021. Skúšobná komisia 

konštatovala, že pán Lukáš Vanta spĺňa všetky predpoklady na bonitačného figuranta. 

 

Predsedníctvo SÚCHNO schválilo zaradenie pána Lukáša Vantu za bonitačného figuranta 

SÚCHNO pre oblasť Východ. Pán Ondrej Bihari navrhol opätovne systémovo riešiť zoznam 

bonitačných figurantov, s tým, že je potrebné osloviť všetkých bonitačných figurantov aby sa písomne 

vyjadrili, či majú záujem naďalej figurovať. Pán Bihari spracuje sprievodný list, distribúciu 

zabezpečí sekretariát SÚCHNO – schválené. Navrhol školenie bonitačných figurantov, ktoré by sa 

malo uskutočniť pred prvou bonitáciu v roku 2022 – schválené. Do rozpočtu na rok 2022 zapracovať 

finančné prostriedky na toto školenie.   

 

 15. Pán Kočajda predniesol návrh na vstup SÚCHNO do programu spolupráce s KON (PL) 

a ČKNO (CZ) v organizovaní seriálu výstav v troch krajinách a tým prehĺbenie spolupráce 

s ambíciou jednotného postupu pri riešení otázok súvisiacich s členstvom v WUSV. 

 

Predsedníctvo návrh schválilo. 

 

 16. Pán Kočajda navrhol osloviť SV a vyžiadať školiteľa na Wesentest. Školenia by sa 

zúčastnili všetci bonitační komisári a vybraný rozhodcovia z výkonu podľa kapacitných podmienok 

SV. 

 

Predsedníctvo návrh schválilo. Žiadosť zabezpečí sekretariát.  

 



 17. Pán Lengvarský navrhol aby v prípade priaznivej finančnej situácie bola do rozpočtu 

zahrnutá aj položka na nákup čítačiek čipov pre okresných poradcov chovu.  

 

Predsedníctvo návrh schválilo. 

 

 18. Pán Albín Majsniar navrhol pána Milana Huľa za adepta na bonitačného komisára 

SÚCHNO. 

 

Predsedníctvo návrh schválilo. Pán Majsniar bude kontaktovať pána Huľa.  

 

8.  Záver 

Predseda SÚCHNO poďakoval prítomným za ich príspevky v diskusii, a schôdzu ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapísal: Ing. Veronika Babiaková Piatrová      Albín Majsniar 

27.01.2022       Predseda SÚCHNO 
 


